
Fra: Audun Rønn <audun.ronn@icloud.com> 
Sendt: 10. januar 2017 07:42 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fibernettet 
 
Når vil Lindås kommune sørge for at alle kommunens innbyggere får tilfredsstillende 
internettforbindelse i form av fibernett? Der er fremdeles områder i kommunen som er å betrakte 
som u-land i så henseende.  Eksempelvis stort sett hele vestsiden av Seimsfjorden.  
Hvilke planer foreligger? 
Hilsen Audun Rønn 
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